

## **Введение**

Мы рады предложить вниманию читателя 6-й выпуск интегрального журнала «Интегральная философия».

Выпуск состоит из двух частей.

В первой части представлены статьи авторов, в том числе участников научно-исследовательского проекта РГНФ «Постнеклассическая интегральная философия: образы социального протокода», посвящённые центральной теме проекта, – теме так называемого «социопроотокода», т.е. некоторой глубинной системы представления сути социального бытия.

Вторая часть объединяет в себе тезисы докладов Круглого стола «Философия неовсеединства: принципы и перспективы», который был организован в Москве участниками движения «Интегральное сообщество» 19 ноября 2015 года в рамках юбилейной конференции «На философских перепутьях: наследие Вл.С. Соловьёва в XXI веке».

*Редакция*

## **Introduction**

We are delighted to bring to the attention of the Reader the 6-th publication of the integral periodical “Integral philosophy”. The release consists of two parts.

The first part of publication contains articles by various authors, including the authors the research project «Postnonclassical integral philosophy: social protocode imagery» participants. The papers devoted to the central theme of the project. The subject is the so-called “socioprotocode”, i.e. a certain deep representation system of essence of social existence.

The second part of publication incorporates abstracts Roundtable “Neoallunity Philosophy: principles and perspectives”, which was organized in Moscow by teammates of the “Integral community” movement, on November 19, 2015, within the framework of the Jubilee Conference “In the philosophical crosshairs: Vl. Solovyov’s legacy in the twenty-first century”.

*Editorial staff*